
Bestyrelses	  møde	  den	  4.	  april	  2011	  i	  Stævnen.	  
Deltager:	  Lars	  –	  Jørgen	  –	  René	  
Referent:	  René	  	  
	  
1. Konstituering	  af	  ny	  bestyrelse	  

1.1. Formand	  	   	  Lars	  
1.2. Næst	  formand	  	  	   	  René	  
1.3. Kasserer	   Jørgen	  

	  
2. Evaluering	  af	  generalforsamlingen.	  

2.1. Vi	  burde	  måske	  servere	  lidt	  mad	  til	  næste	  år!	  
2.2. Ellers	  godt	  tilfreds	  med	  deltagelsen	  af	  vores	  beboer	  
2.3. Måske	  lidt	  for	  langt,	  burde	  holde	  en	  mere	  præcis	  tidsplan	  

	  
	  
3. Opfølgning	  på	  opgaver	  fra	  generalforsamlingen	  

3.1. Vinduespolering	  med	  nano-‐teknologi,	  Lars	  taler	  med	  Borup	  rengøring	  
3.2. Vedr.	  hensættelse	  til	  vedligeholdelse	  navngives	  formål,	  således	  det	  fremgår	  i	  budget/regnskabet	  
3.3. Færdiggørelse	  af	  husorden	  og	  trykning	  (evt.	  med	  logo)	  udarbejdes	  af	  Kresten	  fra	  Broen	  og	  Jørgen	  

fra	  Stævnen	  og	  forventes	  afsluttet	  ca.	  1.	  maj	  2011	  
3.4. Vores	  hjemmeside	  opdates	  af	  Jørgen	  fra	  Stævnen	  
3.5. Bestyrelsen	  arbejder	  på	  et	  forslag	  til	  løsning	  af	  pladsproblemet	  i	  cykelkælderen	  med	  inspiration	  fra	  

Banegården	  /Cab-‐Inn	  /Fyns	  Stiftstidendes	  cykelparkering.	  Bestyrelsen	  tager	  en	  rundtur	  den	  1.	  maj	  
kl.	  17.00	  

3.6. Kajak	  ophæng	  i	  parkeringskælderen	  aftales	  med	  parkeringslauget	  og	  Broens	  bestyrelse,	  således	  at	  
alle	  er	  enige	  om	  fremgangsmåden	  

3.7. Et	  udvalg	  ser	  på	  mulighederne	  for	  om	  ekstra	  dæk	  og	  tagbokse	  evt.	  kan	  opbevares	  på	  nogle	  hylder	  i	  
sprinklerrummet	  for	  Stævnens	  ejere	  

	  
4. Status	  på	  havnebad	  

Lars	  /	  Kresten	  aftaler	  møde	  med	  beboer	  foreningen	  /bestyrelse	  på	  Englandsgade	  ,vel	  vidende	  om	  at	  det	  
er	  ikke	  mere	  er	  i	  spil,	  men	  et	  møde	  kan	  evt.	  styrke	  vores	  fælles	  interesser	  på	  havnen	  

	  
5. Mangellister	  samt	  færdigbyggelse	  af	  fortov	  

Iflg.	  aftale	  med	  Peter	  Kallehave	  skulle	  en	  færdig	  plan	  for	  mangel	  lister	  være	  klar	  til	  vores	  bestyrelses	  
møde	  d.	  4.	  april	  2011,	  men	  desværre	  har	  vi	  ikke	  modtaget	  dem,	  vi	  afventer	  modtagelse	  snarest.	  
Fortov	  skulle	  påbegynde	  i	  uge	  14	  iflg.	  Stig	  Langsager,	  Jørgen	  prøver	  at	  få	  afklaret	  muligheden	  for	  at	  få	  
plantet	  træer	  i	  stykket	  4-‐5	  stk.	  

	  
6. Evt.	  

6.1. Lars	  og	  René	  havde	  inden	  mødet	  gennemgået	  alle	  repoer	  	  /luftsluser	  i	  Stævnen,	  vi	  beder	  om	  at	  der	  
bliver	  kikket	  med	  kritiske	  øjne	  på	  6-‐7-‐8-‐9	  etage	  med	  hensyn	  til	  sko	  og	  anden	  opbevaring	  af	  ting.	  
Lars	  er	  tovholder	  på	  dette	  ved	  tvistligheder	  tages	  kontakt	  til	  bestyrelsen	  desangående.	  

6.2. Torben´s	  haveservice	  er	  startet	  pr.	  d.	  1.	  april,	  det	  ser	  lovende	  ud.	  
6.3. Parkering	  af	  cykler	  i	  parkerings	  kælderen	  fra	  Broen	  tages	  op	  til	  næste	  møde.	  
6.4. Helle´s	  henvendelse	  vedr.	  fortov	  og	  plantning	  af	  træ	  tages	  op	  efter	  uge	  14	  når	  Jørgen	  har	  haft	  

kontakt	  til	  kommunen.	  


